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§ 134 

Delårsrapport per augusti 2013
Dnr KS13/10-043

Förslag till Kommunstyrelsen
1) Kommunstyrelsen beslutar att delårsrapport med verksamhetsredovisningar per augusti 

2013 överlämnas. 

2) Kommunstyrelsen föreslår Kommunfullmäktige besluta att delårsrapport med 
verksamhetsredovisningar per augusti 2013 läggs med godkännande till handlingarna. 

_________

Sammanfattning av ärendet
Delårsrapporten för Ekerö kommun är upprättad för perioden januari till augusti. 
Rapporten inkluderar förhållandet för det kommunala bostadsbolaget och de finansiella 
rapporterna återger både kommun- och koncernredovisning. 

Kommunens resultat för perioden är 74 mkr, en positiv avvikelse med 36 mkr jämfört 
periodens budget. Avgörande för det goda resultatet och avvikelsen mot budget är högre 
skatteintäkter, högre intäkter från reavinster vid försäljningar, återbetalningen av 2005-
2006 års sjukförsäkringspremie och en i övrigt samlad positiv resultatavvikelse för 
verksamheten. Resultatet belastas med en effekt om 16 mkr för ökade pensionskostnader 
som följd av sänkt diskonteringsränta. 

Prognosen för kommunen vid året slut bedöms till ett positivt resultat med 40 mkr. Det 
motsvarar 3,1 procent av summan av skatteintäkter, generella bidrag och kommunal 
fastighetsavgift. Prognosen överstiger med 17 mkr det budgeterade resultatet 23 mkr. 

Efter avdrag med försålda anläggningstillgångar och ianspråktagande av tidigare års 
öronmärkta medel i det egna kapitalet för pensionsreserv och underhållssatsning, 
prognosticeras det balanserade året resultat till nära 50 mkr eller 3,9 procent. 

Kommunens investeringar uppgår för perioden till 101 mkr. Prognos vid årets slut 151 mkr. 
Det föreligger risk för att årets investeringar inte i sin helhet kommer att kunna finansieras 
med egna medel. 

Beslutsunderlag
Tjänsteutlåtande ekonomichefen, 2013-09-18
PM, 2013-09-18 Delårsrapport per augusti 2013 för Ekerö kommun
_________

 



Kommunstyrelsens arbetsutskott
Sammanträdesprotokoll
2013-09-26

Sida: 5

Justerandes signum Anslagsdatum Utdragsbestyrkande

2013-10-02

§ 135 

Bostadsbyggnads- och markanvändningsplan 2013
Dnr KS13/110-210

Förslag till Kommunstyrelsen
Kommunstyrelsen föreslår Kommunfullmäktige att anta bostadsbyggnads- och 
markanvändningsplan 2013 för Ekerö kommun. 
_________

Reservationer
Lars Holmström (S) och Krister Skånberg (MP) har inkommit med skriftliga reservationer.
_________

Yrkanden
Peter Carpelan (M) yrkar bifall till föreliggande förslag.

Lars Holmström (S) yrkar att följande mening ersätter sista meningen i andra stycket på 
sid. 7: ”Att, som en viktig del av Ekerö kommuns bostadsbyggnads- och 
markanvändningsplan ska 200 lägenheter per år uppföras under perioden 2013-2022 
varav merparten i form av hyresrätter”

Krister Skånberg (MP) yrkar att: ”i det tjänsteutlåtande, som omnämns som 
beslutsunderlag i ärendet ska framgå att av tillkommande lägenheter, särskilt i 
flerbostadshus, skall minst 20 % utgöras av hyreslägenheter”.

Propositionsordning
Ordföranden ställer proposition på yrkandena och finner att Kommunstyrelsens 
arbetsutskott beslutar i enlighet med Peter Carpelans (M) yrkande.

Sammanfattning av ärendet
Varje kommun ska fr.o.m. den 1 januari 2001 ha en strategi för hur bostadsbyggande, 
boende med olika behov och hela bostadsmiljön ska utvecklas, enligt lag om kommunernas 
bostadsförsörjningsansvar (2000:1383). Riktlinjer för detta ansvar ska antas av 
Kommunfullmäktige under varje mandatperiod. Det är dock kommunen som avgör på 
vilket sätt riktlinjerna redovisas. Länsstyrelsen har nu av Regeringen fått uppdraget att 
bedöma respektive kommuns planeringsmässiga förutsättningar att förverkliga byggandet 
av bostäder. Boverket har tidigare föreslagit att ovan beskriven lag ersätts med en ny lag om 
kommunernas ansvar för boendeplanering. Förändringen skulle bland annat innebära att 
Regeringen, med stöd av Länsstyrelsen och regionala organ, skulle få möjlighet att ställa 
krav på kommuner att redovisa en gemensam strategi som tillgodoser behovet av bostäder i 
vår region. Kommunerna måste i de nya riktlinjerna redovisa hur hänsyn har tagits till 
relevanta mål, planer och program. Lagändringen föreslås träda i kraft den 1 januari 2014. 

./.
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§ 135 forts.

Övergripande riktlinjer för boendeplanering, näringslivstillväxt, infrastrukturinsatset mm, 
har tidigare enbart stått att finna i Översiktsplan Ekerö kommun, respektive i Regional 
utvecklingsplan för Stockholmsregionen (RUFS 2010) som dessutom utgör regionalt 
utvecklingsprogram(RUP). 
Bostadsbyggnads- och markanvändningsplan för Ekerö kommun ska enligt beslut i maj 
2008 årligen redovisas i kommunfullmäktige. Ekerö kommun är belägen i en av de 
snabbast växande regionerna i Sverige - och har i relativa tal haft en stark 
befolkningsutveckling under de senaste fyrtio åren. Den nuvarande översiktsplanen 
förväntas bli aktualitetsförklarad under första kvartalet 2014. En omarbetad eller ny 
översiktsplan kommer sannolikt att antas av kommunfullmäktige under mandatperioden 
2014-2018. Bostadsbyggnads- och markanvändningsplanen tillvaratar kommunens 
intressen i samhällsutvecklingen - samt utgör underlag för kapacitetsplaneringen. Planen är 
vägledande för utvecklingsarbetet i hela organisationen. 

Beslutsunderlag
Tjänsteutlåtande planeringssamordnare, 2013-09-13
PM planeringssamordnaren inkl. bilagor, 2013-09-13
_________
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Reservation
Socialdemokraterna Ksau
2013-09-26

Ärende 2 Bostadsbyggnads- och markanvändningsplan

Tilläggsyrkande:

Förenkling och komplettering av texten under rubriken Bostadstillskott, upplåtelseformer och 
tidsplaner 

Av nedanstående sammanställning framgår bedömd inflyttning i de mer omfattande och prioriterade 
bostadsområden - med enskilt ägda enbostadshus, ägarlägenheter, bostadsrätts och 
hyresrättslägenheter.

Att, som en viktig del av Ekerö kommuns bostadsbyggnads- och markanvändningsplan ska 200 
lägenheter per år uppföras under perioden 2013-2022 varav merparten i form av hyresrätter.

Vi vill samtidigt påminna att kommunfullmäktige har i juni 2008 gett kommunstyrelsen i uppdrag att 
i bostadsbyggnads och markanvändningsplanen möjliggöra att 20 % av tillkommande 
bostadsbebyggelse skall vara hyresrätter.

Lars Holmström 
oppositionsråd (s)
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Reservation Miljöpartiet
KSau-ärende 2 Bostadsbyggnads- och markanvändningsplan 2013

Miljöpartiets kommunstyrelsegrupp yrkade genom mig att i det tjänsteutlåtande, som omnämns som 
beslutsunderlag i ärendet ska framgå att av tillkommande lägenheter, särskilt i flerbostadshus, skall 
minst 20 % utgöras av hyreslägenheter. Det anser även Folkpartiet liberalerna och Centern, det är vi 
övertygade om.  Ändå avslogs vårt yrkande av arbetsutskottet, vilket vi reserverar oss emot. Om de 
partier som vill att minst 20 % av nya bostäder ska vara hyreslägenheter vågade röstade för det skulle 
det äntligen börja byggas fler hyreslägenheter, vilket behövs. Bostadskön är lång, mycket lång, och 
blir allt längre.
I kommunstyrelsen och kommunfullmäktige kommer vi att göra nya försök att få andra partiers 
representanter att rösta för det de anser vara rätt.

Ekerö den 27 september 2013
Krister Skånberg
Tjänstgörande ersättare för (mp)
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§ 136 

Antagande av Plan för Lika rättigheter och möjligheter
Dnr KS13/187-020

Förslag till Kommunstyrelsen
Kommunstyrelsen föreslår Kommunfullmäktige att anta KFS 5:2, Plan för lika rättigheter 
och möjligheter, att gälla fr o m 2013-11-01. 
_________

Sammanfattning av ärendet
Föreslagen plan utgör Ekerö kommuns gemensamma likabehandlingsplan tillika 
jämställdhetsplan ur ett arbetsgivarperspektiv. Den ersätter eller behandlar inte 
kommunens åtgärder i förhållande till elever, brukare etc. 

I personalpolicyn, som antogs av Kommunfullmäktige 2013-03-26 § 2, anges att 
medarbetare i Ekerö kommun ska ha lika rättigheter och möjligheter i arbetet och ska 
behandlas likvärdigt i fråga om arbetsförhållanden och anställningsvillkor samt att 
mångfald ska främjas och tillvaratas. 

Detta baseras på FN:s konvention om mänskliga rättigheter. Föreliggande plan är därför ett 
uttryck för de övergripande aktiva åtgärder som kan bidra till att främja detta och också 
förebygga att diskriminering - medveten eller omedveten - inte förekommer. 

De aktiva åtgärderna för jämställdhet ska enligt lagstiftningen omfatta arbetsförhållanden, 
rekrytering och kompetensutveckling samt lönefrågor med särskild inriktning på att 
analysera löneskillnaderna mellan kvinnor och män i jämförbara befattningar. 
Bedömningen är att övriga diskrimineringsgrunder också väl ingår inom dessa områden. 
Planen har tagits fram i samverkan mellan arbetsgivarens representanter och de fackliga 
organisationerna. 

Planen gäller i tre år från antagandet i Kommunfullmäktige. 

Beslutsunderlag
Tjänsteutlåtande HR-enheten, 2013-09-12
KFS 05:2, Plan för lika rättigheter och möjligheter
_________
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§ 137 

Skolkapacitet 2013-2022 samt förslag till ny skolorganisation i 
grundskolan
Dnr KS13/215-611

Förslag till Kommunstyrelsen
1) Kommunstyrelsen föreslår Kommunfullmäktige besluta att godkänna bedömningen av 
skolkapaciteten 2013-2022. 

2) Kommunstyrelsen föreslår Kommunfullmäktige besluta om ny skolorganisation för 
grundskolan i Ekerö kommun. 
_________

Särskilt yttrande
Krister Skånberg (MP) och Lars Holmström (S) har inkommit med särskilda yttranden.
_________

Sammanfattning av ärendet
Nämndkontoret barn och utbildning gör årligen en kapacitetsprognos för de kommande 10 
åren. Underlaget utgörs av den byggbaserade befolkningsprognosen och en 
lokalkapacitetsbedömning för förskolor och grundskolor i kommunen. 

I den nya läroplanen för grundskolan (LGR-11) är en utgångspunkt att grundskolan 
organiseras utifrån 3 nivåer. Ett som omfattar åren F - 3, ett för åren 4 - 6 och ett för åren 7-
9. Det illustreras kanske tydligast genom att uppnåendemålen är formulerade utifrån detta 
perspektiv och som följd av det, de nationella proven i år 3 och betyg efter år 6. I samarbete 
med produktionsledningen för de kommunala grundskolorna har förslag till anpassning av 
skolorganisationen till LGR-11 gjorts och som också överensstämmer med den 
prognostiserade utvecklingen av behovet av platser i grundskolan. 

I kapacitetsplanen redovisas en bedömning av vilka lokaltillskott som är nödvändiga vid de 
olika skolorna för att kunna tillgodose platsbehovet. Bedömningen syftar till att anpassa 
skolorganisationen enligt den nya läroplanen samt att lösa kapacitetsfrågorna på ett för 
kommunen fördelaktigt sätt såväl ur ett skol- och pedagogiskt perspektiv som ur ett 
ekonomiskt. 

Beslutsunderlag
Protokoll Barn- och utbildningsnämnden § 52 2013-09-25
Tjänsteutlåtande nämndkontoret barn- och utbildning, 2013-09-04
PM nämndkontoret barn- och utbildning inkl. bilagor, 2013-09-04
_________
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Särskilt yttrande
Socialdemokraterna  Ksau
Lars Holmström 
Hanna Svensson 
2013-09-26

Ärende 4
Gällande ”Skolkapacitet 2013-2022 samt förslag till ny skolorganisation

Det är en mycket bra PM som nämnden har att besluta om. En planering för att säkerställa att Ekerö 
kommun kan möta framtida behov inom grundskolan de närmaste tio åren, ett arbete som från 
Socialdemokraterna var mycket efterlängtat.

Det framkommer att behoven av att organisera verksamhet men även planera för nybyggnation är 
stora, men att förutsättningarna är relativt goda om vi inleder detta arbete redan idag. Hänsyn har 
tagit till den byggnation som finns idag och till den förväntade befolkningsutvecklingen i 
kommunen. Något som arbetas fram både på kommunal och regional nivå. 

Ekerö är populärt hos barnfamiljer och det finns relativt gott om utrymme att leva på och huspriserna 
är något humanare än i grannkommunen Stockholm. Det är alltså rimligt att förvänta sig att en stor 
andel av de som även de närmaste tio åren kommer att välja att bosätta sig i Ekerö kommun kommer 
att vara barnfamiljer. 

I kapacitetsplanen har ingen hänsyn tagits till eventuell utbyggnad/skiftning till fler helårsboende i 
områden där kommunalt vatten- och avlopp idag installeras. Ett sådant område är Helgö, med direkt 
närhet till Sundby skola. Fler områden återfinns i kommunen och Socialdemokraterna anser att det är 
viktigt att ta med detta i beräkningarna och planeringen för att inte riskera stå med överfulla skolor 
och tvingas till kortsiktiga baracklösningar. 

Lars Holmström
Hanna Svensson  
Socialdemokraterna 
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Särskilt yttrande av Krister Skånberg (mp) 
i KSau-ärende 4 2013-09-26 Kapacitetsplan 2013-2022 samt förslag till ny skolorganisation

Kommunen planerar att den särskilda undervisningsgruppen i Klöverskolan  ska inkluderas i 
Träkvista skola i samband med att lokaleffektiviseringar görs och äldre uttjänta skollokaler ersätts 
med nya. Mälaöarnas Nyheter har i ett helsidesreportage varnat för riskerna.
Miljöpartiet utgår från att alla demokratiska partier är eniga om att skolan måste se till att varje barn, 
utifrån sina behov, får tillgång till de resurser och den struktur barnet behöver. Om Ekerö kommun, 
trots kritik och oro, vill fullfölja flyttningsplanerna kräver vi en  individuell konsekvensanalys för 
varje barn på Klöverskolan. Analyserna ska vara skriftliga och göras både av en opartisk specialist på 
neuropsykiatriska tillstånd och av läkaren för barnen på Klöverskolan. Konsekvensanalyserna ska 
belysa vilka fördelar, nackdelar och risker en förflyttning kan innebära för barnet och dess utveckling 
och framtid, och för barnets familj. Analyserna bör även ange vilka andra mer 
resurskrävande lösningar som kan komma att krävas, på kort och lång sikt, för det eller de barn som 
inte klarade en genomförd förflyttning. 

Bakgrund
Det enda beslutsunderlag som jag före och under KSau-sammanträdet hade fått i ärende 4 gällande 
Klöverskolans elever är det som står att läsa på sid 5 i tjänsteutlåtandet, i 3-dje textstycket under 
rubriken: Skolkapacitet Ekerö tätort: "På Träkvista skola pågår ombyggnationer. 
Lokaleffektiviseringar görs och äldre uttjänta skollokaler ersätts med nya. I planeringen ingår att den 
särskilda undervisningsgrupp som finns vid Klöverskolan också ska inkluderas i Träkvista skola. 
Någon ytterligare kapacitet planeras inte utan skolans totala kapacitet kommer att vara ca 500 elever 
i åren F – 9." 

Efter KSau-sammanträdet har jag läst protokollet från Barn- och utbildningsnämndens arbetsutskott, 
11 sept 2013 och där funnit att utskottet bifallit förslaget till Kapacitetsplan 2013-2022 samt förslag 
till ny skolorganisation. Dessutom beslutade BUN:s arbetsutskott i ärende 3, Verksamhetsplan, att 
föreslå BUN "att ge nämndkontoret i uppdrag att i samarbete med produktionsledningen för de 
kommunala skolorna tillse att Klöverskolans verksamhet inkluderas i Träkvistaskolan enligt ovan." 
Citatet är hämtat ur sammanträdesprotokollet, på sid 22-23. 
De delar av protokollet som gäller kapacitetsplanen och den planerade flyttningen av Klöverskolans 
elever borde ha ingått i KSaus beslutsunderlag i ärende 4.

Efter föräldraprotester och helsidesreportaget i det senaste numret av Mälaröarnas Nyheter har Barn- 
och utbildningsnämnden beslutat behandla Klöverskolans framtid vid sitt kommande sammanträde. 
Jag rekommenderar BUN-ledamöterna att innan dess läsa Åsa Mobergs krönika på debattsidan (sid 
10) i SKL:s tidning Dagens Samhälle nr 33 2013. 

Jag begär härmed att beslutsunderlaget inför det sammanträde där Kapacitetsplanen ska behandlas av 
KS innehåller ett yttrande från socialnämnden med en konsekvensanalys gällande hur Klöverskolans 
elever kan komma att påverkas av den planerade flyttningen till Träkvista skola. Jag ska själv se till 
att kommunstyrelsens ledamöter får en kopia av Åsa Mobergs krönika.

Ekerö den 27 september 2013
Krister Skånberg
Tjänstgörande ersättare för mp
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§ 138 

Detaljplan för Enlunda bussdepå (del av Troxhammar 1:2 mfl) - utställning
Dnr KS09/86-214

Beslut
Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutar att godkänna utställningsförslag för detaljplan 
för Enlunda bussdepå på fastigheterna Troxhammar 1:2 m.fl. samt att uppdra åt 
stadsarkitektkontoret att genomföra utställning med de redovisade handlingarna som 
underlag. 
_________

Särskilt yttrande
Krister Skånberg (MP) har inkommit med ett särskilt yttrande.
_________

Sammanfattning av ärendet
Kommunfullmäktige antog detaljplanen 15 december 2011. Detaljplanen överklagades 
därefter och sändes till Länsstyrelsen för prövning. Länsstyrelsen har 2012-12-05 beslutat 
att upphäva kommunens antagandebeslut. Kommunen har efter länsstyrelsens beslut 
upprättat en MKB till detaljplanen. 

Kommunstyrelsens arbetsutskott har 2013-03-26 § 44 beslutat att godkänna 
samrådsförslaget samt uppdragit åt Stadsarkitektkontoret att genomföra samråd med de 
redovisade handlingarna som underlag. 

Syftet med detaljplanen är att möjliggöra anläggandet av en bussdepå. Depån kommer att 
rymma 80 bussar och även innehålla verkstadslokaler, tvätthallar, personalutrymmen, 
godsmottagning och tankplats för bussar. 

Beslutsunderlag
Tjänsteutlåtande stadsarkitektkontoret, 2013-09-18
Genomförandebeskrivning, 2013-03-2o rev 2013-09-01
Planbeskrivning, 2013-03-2o rev 2013-09-01
Miljökonsekvensbeskrivning, 2013-02-20 rev 2013-09-01
Samrådsredogörelse, 2013-02-27 rev 2013-09-01
Plankarta med bestämmelser, mars 2013 rev september 2013
_________

Beslutet expedieras till
Stadsarkitektkontoret
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Särskilt yttrande av Krister Skånberg (mp) 
i KSau-ärende 5 26/9 -14  Enlunda bussdepå.

Det är angeläget att bussdepån flyttas från Ekerö centrum. Det har hittills visat sig svårt att finna en 
mindre olämplig lokalisering än den nu föreslagna i Enlunda.
Men om säkerheten för Lovö vattenverk inte kan garanteras måste sökandet efter godtagbara 
lokaliseringar för bussdepån fortsätta.

Vid KSau-sammanträdet frågade jag om det skulle vara möjligt att minska de omfattande 
bergskärningarna i det föreliggande förslaget antingen genom breddning av området och /eller annan 
disponering av de nödvändiga ytorna för bussdepåverksamheten. Stadsarkitekten svarade att 
kommunen äger inte den mark som skulle behövas för en breddning av depåområdet, markägaren vill 
inte att hans mark används för en bussdepå och en expropriering bedöms inte vara en framkomlig 
väg.

Jag anser att det i utställningsmaterialet tydligare måste framgå hur det med säkerhet ska förhindras 
att föroreningar från verksamheten vid bussdepån når Mälaren och i värsta fall Lovö vattenverk. 
Särskilt om en olycka eller katastrof inträffar vid bussdepån samtidigt med kraftiga regn då de höga 
flödena kan ta med sig föroreningar på sin väg till Mälaren. Se sid 21 i MKBn 
(miljökonsekvensbeskrivningen). Den dagvattendamm med 500 m2:s yta som planeras nedströms 
planområdet med en bräddning eller by-pass för stora flöden kan inte med säkerhet förväntas klara de 
stora flöden som kan bli följden av kraftiga regn. Regn som befaras inträffa oftare på grund av de 
pågående klimatförändringarna.
Enligt MKBn ligger Lovö vattenverk nedströms eventuella utsläpp via bräddande dagvatten från den 
planerade bussdepån i Enlunda. KSau-ledamoten Lennart Nilsson, byggnadsnämndens ordförande, 
hävdade att Lovö vattenverk inte ligger nedströms. 
I underlags- materialet till Östra Mälarens Vattenskyddsområde står dock att enligt uppgift strömmar 
Långtarmens ”vatten normalt mot Lovö. Mindre vanligt är en ström i motsatt riktning.”
I ärendet "Riksintresse för dricksvattenförsörjning" som arbetsutskottet nyligen har behandlat  står 
även att normalt så finns det ett flöde genom Långtarmen mot Lovöverket under Lullehovsbron. En 
mindre mängd vatten strömmar genom Tappströmskanalen.

Jag anser att det i utställningsmaterialet också tydligt måste framgå dels vilka risker för brunnar och 
för påverkan på vegetationen i området samt för marksättningar i vägbankar och byggnader som kan 
bli följden av förändring av grundvattennivåer och förändrade flödesmönster, dels hur dessa risker 
ska mötas / motverkas? Se sid 23 i MKBn.  

 
Ekerö den 27 september 2013
Krister Skånberg
Tjänstgörande ersättare för mp
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§ 139 

Detaljplan för Kungsberga (Kungsberga 1:34 m fl) – programsamråd
Dnr KS13/209-214

Beslut
Kommunstyrelsens arbetsutskott ger stadsarkitektkontoret i uppdrag att samråda om 
program till detaljplan med redovisat material som underlag. 
_________

Sammanfattning av ärendet
Stadsarkitektkontoret har av kommunstyrelsens arbetsutskott getts i uppdrag att upprätta 
detaljplaner för Ettans väg (2012-06-12 § 95) och för del av Kungsberga 1:34 (2005-09-27 § 
225). För andra fastigheter i området har även förfrågningar inkommit från fastighetsägare 
om avstyckningar och utveckling av fastigheter. Den 28 augusti 2013 genomfördes en 
workshop med invånare och företagare i området i syfte att inhämta kunskap om området 
och synpunkter på den framtida utvecklingen av Kungsberga. 

Syftet med programmet är att undersöka förutsättningarna för planläggning för centrala 
Kungsberga. Programmet ska redovisa vilka förutsättningar som finns och vilka idéer som 
finns för den framtida utvecklingen av centrala Kungsberga. Programmet inkluderar förslag 
till utveckling med framförallt nya bostäder, men även möjlighet till nya verksamheter. 

Beslutsunderlag
Tjänsteutlåtande stadsarkitektkontoret, 2013-09-16
Program för Kungsberga, 2013-09-16
_________

Beslutet expedieras till
Stadsarkitektkontoret
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§ 140 

Digitala sammanträdeshandlingar till kommunens förtroendevalda
Dnr KS13/207-006

Beslut
Kommunstyrelsens arbetsutskott ger kommunkansliet i uppdrag att komplettera 
uppgifterna i tjänsteutlåtandet under avsnittet ekonomi.
_________

Förslag till Kommunstyrelsen 
1) Kommunstyrelsen föreslår Kommunfullmäktige besluta att införa digitala 

sammanträdeshandlingar via en app i läsplatta till samtliga 
nämnder/kommunstyrelsen/kommunfullmäktige samt kommunens revisorer.

2) Kommunstyrelsen föreslår Kommunfullmäktige besluta att digitaliseringen genomförs 
efter det allmänna valet 2014 då nya Kommunfullmäktige tillträder samt när de nya 
nämnderna är valda.

3) Kommunstyrelsen föreslår Kommunfullmäktige besluta att efter det att digitaliseringen 
av sammanträdeshandlingarna tagits i bruk kommer handlingarna endast att 
distribueras digitalt.

4) Kommunstyrelsen föreslår Kommunfullmäktige besluta att kommunstyrelsen får i 
uppdrag att besluta om avtal om lån av läsplatta till förtroendevalde i Ekerö kommun 
samt i övrigt samordna införandet av läsplattorna.

5) Kommunstyrelsen föreslår Kommunfullmäktige besluta att kommunstyrelsen får i 
uppdrag att tillse att den beräknade kostnaden för ”läsplatta som tjänst” samt mobilt 
bredband om ca 352 800 kr/år läggs in i driftbudget 2014-2016. 

_________

Sammanfattning av ärendet
Kommunledningskontoret har ett uppdrag från Kommunfullmäktige att utreda möjligheten 
att ersätta papperhandlingarna till sammanträdena med läsplattor till kommunens 
förtroendevalda. Kommunkansliet har utrett möjligheten att införa läsplattor och digitala 
handlingar till de förtroendevalda i Ekerö kommun och kommit fram till att det nu finns en 
lösning som på ett effektivt och enkelt sätt kan distribuera sammanträdeshandlingarna 
digitalt till läsplattor via appen FormPipe Meetings. 

Läsplattor (iPads) och appen FormPipe Meetings har under våren 2013 testats av 
Kommunstyrelsens arbetsutskotts ledamöter med ett gott resultat varför vi nu föreslår ett 
brett införande av detta efter valet 2014. 

Beslutsunderlag
Tjänsteutlåtande kanslichefen, 2013-09-03
_________
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§ 141 

Förfrågan om förvärv av Tyresö kommuns aktier i AB Vårljus
Dnr KS13/221-

Förslag till Kommunstyrelsen
Kommunstyrelsen beslutar att meddela styrelsen för AB Vårljus att Ekerö kommun avstår 
från att förvärva Tyresö kommuns aktieinnehav. 
_________

Sammanfattning av ärendet
AB Vårljus erbjuder, enligt skrivelse daterad 2013-06-16, aktieägarna möjlighet till förvärv 
av aktier Tyresö kommun avser avyttra. Inlösen av aktie ska enligt bolagsordningen ske till 
lägst det pris som motsvarar bolagets egna kapital. Tyresö kommuns ägarandel uppgår till 
5,5 % eller 2750 aktier, vilket motsvarar 2,9 miljoner kronor baserat på 2011 års 
räkenskaper. Tyresö kommun har ursprungligen betalat 200 kronor per aktie. 

Beslutsunderlag
Tjänsteutlåtande kommundirektören, 2013-09-23
Skrivelse Tyresö kommun, 2013-06-16
_________
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§ 142 

Sammanträdesplan för 2014
Dnr KS13/220-006

Beslut
Kommunstyrelsens arbetsutskott antar sin sammanträdesplan för 2014 i enlighet med 
kommunkansliets förslag 
_________ 

Förslag till Kommunstyrelsen 

1) Kommunstyrelsen antar sin sammanträdesplan för 2014 i enlighet med 
kommunkansliets förslag. 

2) Kommunstyrelsen föreslår Kommunfullmäktige att anta sin sammanträdesplan för 2014 
i enlighet med kommunkansliets förslag. 
_________ 

Sammanfattning av ärendet
Kommunkansliet har tagit fram ett förslag till sammanträdesplan för 2014. 

Beslutsunderlag
Sammanträdesplan för 2014
_________
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§ 143
Kommunstyrelsens ordförande informerar

 KSO deltog som en av talarna vid Stockholm business arena 19/9 under ämnet ”Vem 
har makten över framtidens bostadsbyggande?”

 Länsstyrelsen har upphävt Kommunfullmäktiges beslut att anta detaljplanen för 
Roshagen/Hagens backe
_________
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§ 144

För kännedom
 Miljönämnden – Ändring i miljönämndens sammanträdesplan 2013
 SKL Cirkulär 13:46 – Överenskommelse om lön och anställningsvillkor för 

räddningstjänstpersonal i beredskap(RIB 13) med Brandmännens Riksförbund och 
Svenska kommunalarbetarförbundet inkl bilagor. 

 SKL Cirkulär 13:48 – Budgetpropositionen för år 2014
 Länsstyrelsen Stockholm – Överklaganden i fråga om detaljplan för Tappström 3:1 m.fl., 

Ekerö kommun
 Länsstyrelsen Stockholm – Överklagande i fråga om detaljplan för Roshagens/Hagens 

backe (del av Träkvista 4:1 m.fl.) samt upphävande av del av byggnadsplan för del av 
fastigheterna Wäsby 1:1 och 2:1 och Träkvista 4:1 samt för fastigheten Träkvista 4:5 samt 
vissa vid laga skifte avsatta samfälligheter uti Ekerö socken, Ekerö kommun

_________
 


